
 

 

Protokół 

z obrad XXXII Sesji Rady Gminy Gostynin, 

z dnia 20 sierpnia 2021 r. 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  -  14 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Z-ca Wójta – Paweł Goliszek 

3. Skarbnik Gminy – Patrycja Rosa 

3. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

6. Kierownik SO – Krzysztof Czerwiński 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Otwarcia sesji o godz. 9.10 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski. powitał 
Radnych, Wójta Gminy, Z-cę Wójta, Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy i wszystkich obecnych.  

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność i rozpoczął obrady. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: czy do porządku obrad są jakieś zmiany? 

Przewodniczący komisji SWiP Krzysztof Penkala: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, w dniu 
wczorajszym odbyło się spotkanie komisji SWiP w sprawie skargi Pana Artura Sarana na działalność 
Wójta Gminy Gostynin. Komisja na wczorajszym spotkaniu rozpatrzyła tą skargę i wypracowała 
stanowisko i propozycję uchwały wnieść do porządku obrad w punkcie 12.1 w sprawie uchwały Rady 
jest przedstawiony przez Przewodniczącego Rady Gminy Gostynin. 

Radni wprowadzony projekt Uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi Artura Sarana na działalność 
Wójta Gminy Gostynin zaopiniowali pozytywnie 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

Radni porządek obrad po zmianach zaopiniowali pozytywnie 14 głosami za. 

  

Do punktu 2-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy Gostynin 
przedstawił Wójt Gminy Edmund Zieliński. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie przewodniczący, Wysoka Rado, drodzy goście, zanim 
przejdę do przedstawienia sprawozdania z działalności Wójta za okres międzysesyjny pozwoliłem 
sobie zaprosić Pana Stanisława Augustyniaka gostynińskiego artystę rzeźbiarza, aby mu podziękować 
w symboliczny sposób za jego zaangażowanie w działalność kulturalną, artystyczną na terenie naszej 
Gminy gdzie angażuje się w bardzo wiele wystaw, jego prace uświetniają nam w bardzo dużo 
uroczystości i w taki symboliczny sposób w imieniu własnym i Państwa chciałbym Panu Stanisławowi 
Augustyniakowi za to wszystko podziękować, oczywiście życząc samych sukcesów w dalszych latach 
i oczywiście dobrej współpracy z nami. „Jedynym sposobem by dokonać czegoś wielkiego jest kochać 
to co się robi…” Panu Stanisławowi Augustyniakowi za trud i prace wniesione na rzecz promocji 



naszej małej Ojczyzny wyrażamy uznanie dla ogromnego zapału w przygotowaniu wielu wystaw 
indywidualnych i zbiorowych oraz pokazu rzeźby, dzięki którym mieszkańcy Gminy Gostynin mieli 
możliwość obcowania ze sztuką na najwyższym poziomie, a przy tym odkrycia swoich talentów, 
mocnych stron, oraz rozbudzić i rozwijać wrażliwość artystyczną. Z uwagą obserwowaliśmy Pana 
wieloletnie dokonania, dlatego jesteśmy pełni podziwu Pana ogromnej pasji w kultywowaniu rzeźby 
ludowej i płaskorzeźby, to Pana działania w ramach kultury i sztuki promieniują na mieszkańców 
naszej Gminy. Dziękujemy za aktywny udział w licznych wystawach i imprezach regionalnych, za 
wiele ręcznie wykonanych kapliczek znajdujących się na terenie naszej Gminy, cieszymy się że 
niezwykły talent, ciężka praca i niebywały profesjonalizm zostały docenione przez krajowych i 
zagranicznych koneserów sztuki, z dumą przyznajemy iż tymi sukcesami stał się Pan wzorem do 
naśladowania inspiracją dla młodego pokolenia. Życzymy wszelkiej pomyślności, zdrowia, radości, 
pogody ducha, sukcesów, oraz dalszego rozwijania artystycznych pasji. 

Stanisław Augustyniak: chciałem podziękować i tak jak współpracowałem tak jeszcze więcej 
chciałbym współpracować z Gminą w zakresie sztuki i rzeźby, dziękuję bardzo. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zielińsk: przedstawił sprawozdanie co stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 3-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski odczytał: podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę 
Budżetową Gminy Gostynin na 2021 rok. 
Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący zanim przejdziemy do omawiania 
przedmiotowej uchwały chciałbym wnieść autopoprawkę do przedstawionego projektu uchwały, ta 
autopoprawka była przedmiotem wczorajszej Komisji BiF, dla formalności chciałbym to dzisiaj 
wprowadzić pod obrady wysokiej Rady. 
Proponuję wprowadzić do budżetu Gminy Gostynin nowe zadanie inwestycyjne pn. Wymiana 
konstrukcji dachu w świetlicy wiejskiej Domu Ludowego w miejscowości Sieraków w kwocie 80 tyś. zł, 
powyższe środki przesunąć z zadania ujętego w wykazie przedsięwzięć do WPF na rok 2021 tj. 
Budowa budynku Urzędu Gminy wraz z budową  infrastruktury  towarzyszącej w miejscowości 
Gostynin w kwocie 55 tyś. zł, oraz zdjąć wartość zadania pn. Przebudowa drogi gminnej w 
miejscowości Leśniewice o kwotę 25 tyś. zł, te dwa składowe dadzą kwotę 80 tyś. zł, na nowe zadanie 
które przytoczyłem już wcześniej. W budżecie realizowanym już przez Gminę było zadanie jeśli chodzi 
o remont dachu świetlicy wiejskiej Domu Ludowego w Sierakowie, ta kwota dalej pozostaje i pozostaje 
pod paragrafem remonty, natomiast w toku wyłaniania wykonawcy na przedmiotowy remont dało nam 
przekonanie, że trzeba koniecznie wymienić tam konstrukcje dachową, bo bez wymiany konstrukcji 
dachowej remont byłby bezprzedmiotowy, po prostu nie dałby tego efektu, stąd moja prośba aby takie 
zadanie Wysoka Rada pozwoliła umieścić w budżecie żebyśmy mogli niezwłocznie po przyjęciu tego 
zadania wykonawcy zlecić jak najszybciej to zadanie i to realizować wymianę tej konstrukcji dachu 
plus remont który był planowany wcześniej z funduszu sołeckiego sołectwa Sieraków plus środki 
dofinansowane z Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw. Te dwie kwoty dają 28 tyś. zł z 
małą końcówką plus te 80 tyś. zł, na tą wymianę konstrukcji. To pozwoli nam zabezpieczyć budynek 
Domu Ludowego w Sierakowie w znaczący sposób, ochronić go przed ewentualną katastrofą, stan 
techniczny budynku jest nam znany dużo wcześniej, ale nie sądziliśmy że aż tak daleko konstrukcja 
dachowa uległa destrukcji, że praktycznie groziłoby to zawaleniem. W związku z tym prośba abyście 
Państwo wyrazili zgodę na umieszczenie takiego zadania inwestycyjnego. Ta autopoprawka 
jednocześnie rodzi autopoprawkę do WPF, gdyż wspomniałem że 55 tyś. zł, będzie pochodziło z 
przesunięć środków budowy budynku Urzędu Gminy odzwierciedlone w WPF, związku z tym wymaga 
to też autopoprawki do WPF. Proponuję wprowadzić do WPF Gminy Gostynin następującą zmianę: w 
wykazie przedsięwzięć do WPF zmniejszyć limit wydatków roku 2021 na zadaniu Budowa budynku 
Urzędu Gminy wraz z budową infrastruktury towarzyszącej w miejscowości Gostynin o kwotę 55 tyś. 
zł, tj. zmniejszenie z kwoty 500 tyś. zł, do kwoty 555 tyś. zł, przenosząc limit wydatków na rok 2023 z 
przeznaczeniem na nowe zadanie inwestycyjne jednoroczne tj. wymiana konstrukcji dachu w świetlicy 
wiejskiej Domu Ludowego w miejscowości Sieraków w wysokości 55 tyś. zł, szczegóły uchwały 
zmieniającej uchwałę Budżetową oddam głos Pani Skarbnik. 
Skarbnik Gminy Gostynin Patrycja Rosa omówiła uchwałę zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy 
Gostynin na 2021 rok co stanowi załącznik do protokołu. 

Komisja BiF projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 



Uchwała nr 292/XXXII/2021 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 4-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski odczytał: podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę 
nr 243/XXIX/2021 Rady Gminy Gostynin z dnia 11 lutego 2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Gostynin. 
Skarbnik Gminy Gostynin Patrycja Rosa omówiła uchwałę zmieniającą uchwałę nr 243/XXIX/2021 
Rady Gminy Gostynin z dnia 11 lutego 2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Gostynin co stanowi załącznik do protokołu. 

Komisja BiF projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 293/XXXII/2021 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado ja chciałbym bardzo 
serdecznie podziękować za przychylność Państwa Radnych, szczególnie w zakresie tych nowych 
zadań które wprowadziliśmy, przystąpimy niezwłocznie do realizacji. Dziękuję bardzo. 

 

Do punktu 5-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski odczytał: podjęcie uchwały w sprawie: zmiany 
Uchwały nr 182/XXXII/2009 z dnia 26 czerwca 2009 roku w sprawie poboru w formie inkasa: podatku 
rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości oraz powołania inkasentów. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado ta zmiana jest 
podyktowana przeprowadzonym zebraniem wiejskim w sołectwie Anielin i wyborem sołtysa i 
wprowadzamy po prostu nowego sołtysa w formie inkasenta podatków. 

Komisja BiF projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 294/XXXII/2021 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu 

 

Do punktu 6-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski odczytał: podjęcie uchwały w sprawie: 
przekazania w dzierżawę na okres 10 lat części działki nr 64/1 o pow. 0,02 ha we wsi Lucień gm. 
Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado to jest prośba o 
kontynuację umowy dzierżawy pod stację bazową na potrzeby sieci cyfrowej telefonii komórkowej w  
miejscowości Lucień, jest to zlokalizowane przy oczyszczalni ścieków w Lucieniu, ta stacja bazowa 
istnieje, stoi i po prostu jest prośba operatora T-Mobile Polska o przedłużenie tej umowy dzierżawy na 
kolejne 10 lat. 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 295/XXXII/2021 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 7-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski  odczytał: podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia 
zgody na zamianę nieruchomości położonej we wsi Solec gm. Gostynin stanowiącej działkę nr ewid. 
75/6. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado sprawa dotyczy 
zamiany działek już wydzielonych, w tej chwili jedna działka z terenu szkolnego Szkoły Podstawowej 
w Solcu, jedna działka z działki parafialnej z parafii Solec, dokonujemy zamiany tychże działek czyli 



działka za działkę, bez dopłaty. Powierzchnia działki którą my przejmujemy jako Gmina tj. 1116m2 jest 
ona położona bezpośrednio w sąsiedztwie budynku Szkoły Podstawowej w Solcu zamiarem w 
przyszłości budowy tam sali gimnastycznej, a oddajemy parafii działkę nr 75/6 o powierzchni 2500m2, 

jest to działka bezpośrednio przylegająca do terenu cmentarza parafii w Solcu na powiększenie w 
przyszłości cmentarza. 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 296/XXXII/2021 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 8-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski  odczytał: podjęcie uchwały w sprawie: nabycia 
niezabudowanej nieruchomości stanowiącej działkę nr 4/10 o pow. 0,1200 ha położoną na terenie wsi 
Mysłownia Nowa gm. Gostynin  z przeznaczeniem na potrzeby sołectwa Mysłownia Nowa i sołectwa 
Jaworek. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: podejmując tą uchwałę drodzy Państwo realizujemy fundusze 
sołeckie dwóch sołectw Mysłownia Nowa i sołectwa Jaworek, czyli chcemy z tego funduszu 
sołeckiego nabyć działkę o powierzchni 1200m2 w tym na terenie wsi Mysłownia Nowa z 
przeznaczeniem w przyszłości pod świetlicę wiejską dla potrzeb tychże dwóch sołectw. 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 297/XXXII/2021 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 9-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski odczytał: podjęcie uchwały w sprawie: nabycia 
niezabudowanej nieruchomości stanowiącej działkę nr 76/1  o pow. 0,1500 ha położoną na terenie wsi 
Podgórze gm. Gostynin z przeznaczeniem pod przepompownię wody na wodociągu gminnym. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: poprzez zakup tejże działki o powierzchni 1500m2 chcemy 
zrealizować zadanie budowy przepompowni na wodociągu gminnym, w związku z licznymi już od 
dłuższego czasu monitami o bardzo niskim ciśnieniu na wodociągu obsługujące te najbliższe tereny, 
budowa takiej stacji jak gdyby rozwiąże te problemy, więc szukaliśmy lokalizacji najlepszej dla takiejże 
przepompowni i po różnych rozmowach z właścicielami nieruchomości udało nam się znaleźć 
właściciela który wyraził na to zgodę i takie 1500m2 w miejscowości Podgórze mamy ustalone, 
właściciel wyraził zgodę i prośba abyście Państwo wyrazili zgodę na nabycie, a w przyszłości 
będziemy realizowali tą przepompownię. 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 298/XXXII/2021 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu 

 

Do punktu 10-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski odczytał: podjęcie uchwały w sprawie: zmiany 
Uchwały nr 4/I/2018 Rady Gminy Gostynin z dnia 22 listopada 2018r. w sprawie wyboru 
Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gostynin. 

Jest tutaj uchwała w sprawie zmiany uchwały nr 4/I/2018 Rady Gminy Gostynin z dnia 22 listopada w 
sprawie wyboru Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Gostynin 2018r. Na podstawie art. 18 ust. 1 i art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o 
samorządzie gminnym oraz § 45 pkt 4 Statutu Gminy Gostynin Rada Gminy Gostynin uchwala co 
następuje: 

§1   
W Uchwale Nr 4/I/2018 Rady Gminy Gostynin z dnia 22 listopada 2018r. w sprawie wyboru 



Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gostynin § 1 pkt 1 
otrzymuje brzmienie: „ Powołuje się Radnego Marka Janusza Solarskiego na Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gostynin.” 

 
§ 2 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 299/XXXII/2021 została przyjęta 13 głosami za, 1 głos wstrzymujący i stanowi załącznik 
do protokołu 

 

Do punktu 11-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski odczytał: podjęcie uchwały w sprawie: 
przekazania petycji z dnia 15 lipca 2021 r. podmiotowi właściwemu. 

Przewodniczący Komisji SWiP Krzysztof Penkala: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, w dniu 15 
lipca 2021r do Rady Gminy Gostynin wpłynęła petycja mieszkańców wsi Stefanów w sprawie budowy 
drogi asfaltowej w Stefanowie. Istotą złożonej petycji jest uwzględnienie budowy drogi asfaltowej w 
tegorocznym budżecie Gminy, jako to jest petycja uzasadniona Rada Gminy jest zobligowana do 
podjęcia odpowiedzi w formie uchwały i na podstawie ustawy o samorządzie gminnym jako, że Rada 
Gminy jest organem stanowiącym kontrolę w Gminie, a na podstawie ustawy o finansach publicznych 
w trakcie wykonywania budżetu proponowanie zmian w Uchwale Budżetowej należy do wyłącznej 
kompetencji Wójta Gminy, w związku z powyższym Komisja na posiedzeniu w dniu 21 lipca tego roku 
uznała, że podmiotem właściwym do rozpatrzenia niniejszej petycji jest Wójt Gminy Gostynin. 
Stosowny projekt uchwały przełożony jest do Przewodniczącego Rady. Dziękuję. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 300/XXXII/2021 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu 

 

Do punktu 12-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski odczytał: podjęcie uchwały w sprawie: 
przekazania petycji z dnia 29 lipca 2021 r. podmiotowi właściwemu. 

Przewodniczący Komisji SWiP Krzysztof Penkala: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado podobnie jak 
w poprzednim uzasadnieniu Komisja SWiP na posiedzeniu w dniu 4 sierpnia tego roku uznała, że 
Rada Gminy nie jest organem właściwym do rozpatrzenia tej petycji, a organem właściwym do 
rozpatrzenia niniejszej petycji jest Wójt Gminy Gostynin. Stosowny projekt uchwały przedłożyła do 
Rady Gminy.  

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 301/XXXII/2021 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 12.1-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski odczytał: podjęcie uchwały w sprawie: 
rozpatrzenia skargi Artura Sarana na działalność Wójta Gminy Gostynin. 

Przewodniczący Komisji SWiP Krzysztof Penkala: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado w dniu 11 
sierpnia wpłynęła do Rady Gminy skarga na działalność Wójta złożona przez Pana Artura Sarana. 
Istotą tej skargi jest zarzut przewlekłości działania Wójta w sposobie odpowiedzi na wniosek Pana 
Sarana, komisja na posiedzeniu w dniu wczorajszym po wysłuchaniu wyjaśnień Pana Wójta 
uzasadniła całość naszej decyzji, w skrócie mogę powiedzieć że komisja uznała że przedmiotowa 
skarga nie jest zasadna, Wójt Gminy Gostynin w tej sprawie nie naruszył żadnych przepisów prawa, w 
związku z uchwaleniem zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego mają jedynie 
charakter informacyjny i nie obligują do żadnych działań w określonym terminie, tym samym brak 
inicjatywy uchwałodawczej w zakresie przedmiotowego wniosku nie narusza prawa i nie powoduje 
stanu przewlekłości, co za tym idzie niniejsza skarga  jest uznana za bezzasadną. Jest stosowny 



projekt uchwały i został przesłany do Przewodniczącego Rady Gminy. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 302/XXXII/2021 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 13-go. 

Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

Komisja Budżetu i Finansów: na wczorajszym spotkaniu wniosków nie wypracowała, ale wcześniej 
miała posiedzenia, wnioski zostały przekazane i to jest również w protokóle do Urzędu Gminy. 

 

Do punktu 14-go. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej 
sesji? 
Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 
Protokół z obrad XXXI Sesji Rady Gminy został przyjęty 13 głosami za, 1 głos wstrzymujący. 
 

Do punktu 15-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Wysoka Rado, w ślad za zaproszeniami gminnymi na 
najbliższe uroczystości dożynkowe które odbędą się 28 sierpnia 2021r, w miejscowości Solec 
chciałbym zaprosić Państwa, Państwa rodziny, zaproszenia są również na plakatach czyli nie tylko 
osobiste zaproszenia imienne ale również na plakatach. Jest to impreza otwarta dla wszystkich, dla 
mieszkańców, dla gości, dla rodzin, także bardzo serdecznie zapraszam w imieniu własnym, Rada 
Gminy jest również jednym z organizatorów tego przedsięwzięcia dlatego też Szanowni Państwo i jako 
Radni czujcie się troszkę gospodarzami wobec naszych gości którzy będą mieli z tej uroczystości 
skorzystać, także jeszcze raz bardzo zapraszam do udziału. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: ja chciałabym zgłosić wykaszanie poboczy na naszym terenie i 
jeszcze chciałabym przypomnieć o realizacji i poprawie jakości drogi w miejscowości Rogożewek, to 
jest droga jadąc w stronę Płocka naprzeciwko dawnego Janluksa po lewej stronie łącząca drugą część 
miejscowości, jakże droga w Rogożewku od przejazdu kolejowego w stronę Państwa Dąbrowskich w 
tamtą stronę, tam mieszkańcy mi zgłaszali że jakość drogi się pogorszyła i w zimę później znowu 
będzie problem i na jesieni podtopienia, więc bardzo proszę o poprawienie jakości tych dróg. Dziękuję 
bardzo. 

Radny Marek Solarski: już jest tam zrobiona droga koło Państwa Dąbrowskich. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: już jest zrobiona, nie byłam teraz. 

Radny Stanisław Wasiński: Panie Wójcie chodzi o drogę powiatową w miejscowości Kozice i Solec 
jest drzewo wywrócone i prośba o wycinkę zakrzaczeń. 

Radny Kamil Balcerzak: ja chciałbym Szanownej Radzie podziękować za pozytywne ustosunkowanie 
się do wniosku Wójta, mianowicie chodzi mi tutaj o autopoprawkę którą wczoraj zaproponował na 
komisji i którą dziś konsekwentnie przedstawił Radzie pod obrady dzisiejszej sesji, chciałbym Wam 
podziękować za jednomyślność i udzielenie wsparcia mieszkańcom Sierakowa i obecnej tutaj Pani 
Sołtys, która bardzo to wnioskowała, sytuacja tam jest nagła, niezaplanowana troszkę ze względu na 
to, że nie dało się tego wcześniej oszacować, tym bardziej dziękuję Wam bardzo że się 
ustosunkowaliście do tej prośby w imieniu własnym, w imieniu Pani Sołtys i w imieniu mieszkańców 
Sierakowa. Drugie pytanie mam takie techniczne odnośnie 11 i 12 punktu dzisiejszych obrad do 
Przewodniczącego to pytanie; czy konieczna w tej kwestii jest Uchwała Rady Gminy, czy to nie 
wystarczyłoby przekierowanie przez Przewodniczącego sprawy do odpowiedniego organu. Czy 
potrzebnie procedowaliśmy nad 11 i 12 punktem? 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: konieczna jest uchwała. 



Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: gdyby to był tylko wniosek to tak, ale to jest nazwane petycją, 
a petycja podlega takiej procedurze. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: pod petycją są podpisy mieszkańców i tych podpisów jest bardzo 
dużo i taka w tym przypadku jest procedura. 

Radny Kamil Balcerzak: tak, ja widziałem, tylko się zastanawiałem czy nie wystarczy przekserować do 
odpowiedniego organu, ale skoro jest taka procedura to ok. 

Przewodniczący Komisji SWiP Krzysztof Penkala: ustawa o samorządzie gminnym i o Radzie Gminy 
wyraźnie precyzuje, że Rada Gminy jest zobligowana do udzielenia odpowiedzi jeżeli petycja wpływa 
do Rady Gminy. 

Radny Kamil Balcerzak: nie wiem dlaczego Szanowny Radny odpowiada, nie do radnego kierowałem 
to pytanie, do Przewodniczącego Rady kierowałem to pytanie. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: ale się sprawa wyjaśniła. Dziękuję bardzo. 

Radny Roman Murawski: Panie Wójcie ja mam pytanie co dalej z Okrąglakami w Miałkówku? 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: ogłosiliśmy drugi przetarg tak jak w sprawozdaniu 
przedstawiałem, bo w sprawozdaniu sygnalizowałem że ogłoszony został drugi przetarg ustny 
nieograniczony na sprzedaż tejże działki wraz z budynkami, termin składania jest do któregoś 
października, warunki przetargu są w ogłoszeniu zamieszczone, cena wywoławcza w tej chwili jest 
2,5mln. zł, wadium 250tyś. zł, szczegóły są na BIP-ie zamieszczone, bardzo proszę o zapoznanie się 
z informacją, także ogłoszony jest już przetarg, po prostu termin musi biec. 

Radny Mirosław Nowacki: Panie Wójcie chciałbym zgłosić taki problem odnośnie żniw, w tym roku 
akurat nastało tak że było bardzo dużo opadów i rejon Helenowa, Lucienia i Gorzewa praktycznie 
połowę tych zbiorów co mogło być zabrane zostało na polu i nie wiem czy nie wystosować jakąś 
komisji do takiej sprawy bo sam jeździłem też i kombajnem i widziałem że nie można było wjechać 
wogóle i zebrać, tak samo i łąki są podtopione i nie wiem czy nie trzeba byłoby się przychylić później 
do jakiś tam umorzeń, żeby coś takiego wystosować, w tym roku akurat tak przypadło że bardzo dużo 
było opadów w czasie żniw i jest nie zebrane. Dziękuję. 

Radny Krzysztof Penkala: Panie Wójcie odnośnie też żniw chciałbym zabrać głos, tutaj kolega zgłosił 
problem nadmiernych opadów, natomiast na innych terenach Gminy tam gdzie występują bardzo 
słabe gleby i w okresie czerwiec wystąpiła nagła susza i to długotrwała susza, efekt jest jeszcze taki 
że plony i zbiory zbóż jarych w tym roku są poniżej jakichkolwiek norm, na moim terenie, na terenie 
sołectw Jastrzębia, Sokołów plony zbóż jarych padły poniżej tony, a plony zbóż ozimych na słabych 
glebach średnio wynoszą około półtorej tony. Także mamy Gminę o dwu skrajnych położeniach, tam 
gdzie są gleby słabe te opady uratowały część plonów zimowych, ale część plonów jarych została 
stracona. Dziękuję. 

Radna Renata Kędzierska: ja mam takie pytanie Panie Wójcie bo dopytują mieszkańcy na jakim 
etapie jest budowa PSZOK-u w Solcu? bo gdzieś tam ostatnio jest mało o tym mowy, a to miało być 
już jakiś czas temu i stąd chciałabym zadać takie pytanie. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: jest na takim etapie, że w tym roku zgodnie z tym co mówiłem, ale w w 
zasadzie obowiązek zgodnie z poleceniem Rady Gminy jest wykonanie ten PSZOK i zrobimy to w tym 
roku, jest pewna trudność, może nie będę mówił o szczegółach jakie są problemy, są małe problemy 
ale w przyszłym tygodniu na wtorek jestem umówiony z pewnymi osobami z zewnątrz które pomogą 
nam ten problem, to znaczy przyśpieszyć realizację, na wtorek jestem umówiony. 

 

Do punktu 16-go.  

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 10.35. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski podziękował Radnym, Wójtowi Gminy,               
Z-cy Wójta, Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy i wszystkim obecnym za uczestnictwo w 
obradach XXXII Sesji Rady Gminy i zamknął je. 

 

 

 



Protokółowała: 

A. Maślana 
B. Gospodarowicz 

Przewodniczący Rady Gmin 

                                                                                                        Piotr Paweł Piotrowski 


